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STYRKER (fortrinn, kvaliteter, det vi synes er bra, identitet, positivt) 

 Hammerfest er et godt kommunesenter med gode tjenester til alle 

 Et kommunesenter for både unge og eldre 

 God bolyst og identitet 

 Etablerte og velorganiserte bygdelag som støtter hverandre 

 Dugnadsånd 

 Fritid på øyene 

 Løsningsorienterte beboere på småstedene 

 Ruskenaksjon et viktig og fast gjøremål 

 Livskvalitet å bo i distriktet 

 

 

UTFORDRINGER (svakheter, indre og ytre trusler, negativt, det vi må løse eller forbedre) 

 Videregående skole bygges ned med færre linjer 

 Turist-og handelsbyen Hammerfest er borte 

 Jakt på Søsøya med hund er svært negativt 

 LITEN forutsigbarhet mht kommunikasjoner svekker distriktssamfunnene  

 Vi mangler småbåthavner i kommunen som helhet 

 Uheldig med støy fra oppdrettsanleggene 

 Historisk sett har Hammerfest ikke vært flink til å ta vare på distriktet (jfr 

sammenslåing mellom Hammerfest og Sørøysund i -92). Folk i distriktet i Kvalsund 

vil kunne mene det samme hvis distriktet ikke ivaretas/stimuleres bedre fremover. 

 Venter på kombikai flere steder 

 Mangler rekreasjonsløyper for scooter 

 Manglende mobildekning 

 

MULIGHETER (løsninger, fremtidsbilder, scenarioer) 

 Videregående skole MÅ utvikles med flere linjer – svært viktig for ungdommer! 

 Innføre forbud mot jakt med hund på Nordre Sørøya 

 Store muligheter for å utvikle turistnæringen i hele kommunen; 

- Sørøya på tvers 

- Sykkelløyper / sykkelløp 

- Hellerisninger på Slettnes 



- Kan man legge til rette for spredt bebyggelse i arealplan hvis en ønsker å flytte 

til distriktet hvor det er satt av areal til fritidsbebyggelse? 

- Tilrettelegging for funksjonshemmede 

 Det er realistisk å beholde bosetningen i distriktet hvis infrastrukturen er forutsigbar 

og tilpasset behov. 

 Mulighet for tang/tare-næring i Sandøybotn 

 Det planlagte bygdeutviklingsprogrammet er viktig å få til / følges opp med politikk 

 Behov for elektrifisering av oppdrettsanleggene 

 Flere søppelaksjoner 

 

 

 


